



British Museum

The British Museum was founded
in the winter of 1753

Британский музей был
основан зимой 1753 г.

Museum — the Central historical and archaeological
in UK and one of the largest museums in the world.

Британский музей — центральный историко-
археологический музей Великобритании и один из

His exhibition occupies galleries 94, total length is 4 km. the basis includes the collections of three famous people – Robert Harley Earl, doctor Hans Sloane, and of the antiquarian Robert cotton.



Его экспозиция занимает 94 галереи, общая протяжённость которых составляет 4 км. В основу вошли коллекции трёх известных людей — графа Роберта Харли, врача Хэнса Слоуна и антиквара Роберта Коттона.



One of the largest in the world is a collection of Egyptian exhibits at the British Museum, including the sculpture of Ramesses II, granite head Tutmes III, statues of the gods and stone sarcophagi, as well as valuable items book of the dead, with paintings, miniatures and illuminations.

Одной из крупнейших в мире считается коллекция египетских экспонатов Британского музея, среди которых скульптура фараона Рамзеса II, гранитная голова Тутмеса III, изваяния богов и каменные саркофаги, а также ценнейшие экземпляры «Книги мёртвых», украшенные рисунками,

I'd like to visit this Museum because I want to show its dimensions , and gallery exhibits.



Я бы хотел посетить этот музей , потому что хочу вблизи посмотреть на его размеры , галерею и

Thank you for your
attention

